
 

УНИВЕРЗИТЕТ У НИШУ  

МАШИНСКИ ФАКУЛТЕТ  

Број: 612-835-1/2009  

Датум 30. 10. 2009. година  

    

З А П И С Н И К  

са III  седнице Наставно научног већа  

Машинског факултета Универзитета у Нишу 

 

       III седница Наставно научног већа Машинског факултета Универзитета у Нишу, одржана 

је 30.10.2009. године у конференцијској сали на шестом спрату Факултета са почетком у 12:00 

часова. Седницoм је председавао и њеним радом руководио декан проф. др Властимир Николић, 

који је констатовао да постоји кворум за пуноважно одлучивање по свим тачкама дневног реда, 

након чега је једногласно усвојен следећи: 

 

 

Д н е в н и  р е д 

1. Усвајање Записника са II седнице Наставно-научног већа Факултета, одржане 19.10.2009. 

године; 

2. Избор девет чланова Савета Факултета, као представника наставног особља, за мандатни 

период 2009/2012. године; 

3. Извештај декана о финансијском пословању Факултета у претходном периоду; 

4. Доношење Одлуке о упису кандидата са дипломом струковне/више школе на основне 

академске студије на Машинском факултету; 

5. Усвајање предложене теме докторске дисертације кандидата мр Милоша Милованчевића, 

под називом: ''Избор оптималне конфигурације вибродијагностичког система заснованог на 

PIC технологији''; 

6. Разматрање захтева за давање сагласности за ангажовање наставника Машинског 

факултета на високим школама струковних студија; 

7. Текућа питања. 

 

 

ТАЧКА ЈЕДАН 

 

     Како дискусије и примедби по овој тачки дневног реда није било, то је Записник са друге 

седнице Наставно научног већа, одржане 19.10.2009. године, једногласно усвојен у тексту како је 

дат у материјалу за седницу. 

 

ТАЧКА ДВА 

       У уводном излагању, декан др Властимир Николић, ред. проф., констатовао је да су 

изабрани чланови Савета из ваннаставног особља: др Љиљана Петровић, дипл. филолог, управник 

библиотеке и Љиљана Ранчић, екон. техничар, књиговођа. Након ближег појашњења о начину 

гласања за избор чланова Савета; да ће бити јединствена листа; да се чланови Већа одлучују за 

сваког кандидата понаособ; да је за избор предложеног  кандидата потребно да гласа 46 чланова 

Већа или се иде у други изборни круг, а након тога, уколико и тада кандидат не добије потребну 

већину, Катедра предлаже другог кандидата. 



 

 У дискусији у којој су учествовали: мр Горан Јаневски, асс., др Властимир Николић, ред. 

проф., др Војислав Стоиљковић, ред. проф., Љубиша Јанић, дипл. прав., мр Дејан Митровић, асс., 

др Драгољуб Живковић, ред. проф., др Бранислав Стојановић, ванр. проф., мр Милан Здравковић, 

асс., др Божидар Богдановић, ред. проф., др Љиљана Радовић, доцент, др Љиљана Петковић, ред. 

проф., мр Горан Вучковић, асс., др Ненад Т. Павловић, ванр. проф., мр Живан Спасић, асс., др 

Меланија Митровић, ванр. проф., др Ратко Павловић, ред. проф., мр Милош Стојковић, асс. и др 

Младен Стојиљковић, ред. проф., чланови Већа једногласно су дали сагласност, да се гласање 

обави у истом саставу чланова Наставно-научног већа као што је и да сада било. Једногласно је  

изабрана Комисија за избор чланова Савета Факултета у следећем саставу: др Душан 

Милованчевић, ред. проф., председник, мр Живан Спасић, асс., члан и мр Горан Јаневски, асс., 

члан.  

 

 Након спроведеног тајног гласања, Комисија је саопштила следеће резултате: кандидат др 

Миомир Јовановић, ред. проф. добио је 54 гласова, кандидат др Душан Стаменковић, ванр. проф. 

54 гласова, кандидат др Аца Мицић, ванр. проф. 54 гласова, кандидат др Гордана Стефановић, 

доцент 47 гласова, кандидат др Драган Живковић, доцент 52 гласа, канидат др Милош Јовановић, 

доцент 55 гласова, кандидат мр Драган Јовановић, асс. 53 гласа, кандидат мр Владан Петровић, 

наставник физичког васпитања 46 гласова и др Мирослав Радовановић, ред. проф. 37 гласова. У 

другом изборном кругу гласа се за предлог кандидата за члана Савета др Мирослав Радовановић, 

ред. проф..  

Након спроведеног другог изборног круга тајним гласањем, кандидат за члана Савета др Мирослав 

Радовановић, ред. проф., није добио потребну већину од 46 гласова, већ 33 гласа (24 против), тако 

да за наредну седницу Већа, Катедра за производно-информационе технологије и менаџмент треба 

да  достави предлог другог кандидата. Изабраним кандидатима декан је честитао избор за чланове 

Савета Факултета за мандатни период 2009/2012. године. 

  

  

ТАЧКА ТРИ 

 

Предлог декана др Властимира Николића, ред. проф., да се ова тачка дневног реда одложи 

за следећу седницу Већа, због одсутности са Већа др Миодрага Манића, ред. проф. предходног 

декана Факултета, једногласно је прихваћен од стране чланова Наставно-научног већа.  

 

 ТАЧКА ЧЕТИРИ  

 

       Након образложења, продекана за наставу др Драгице Миленковић, ред. проф.,о дописима 

за упис на Машински факултет машинских инжењера са завршеном Високом техничком школом 

из Трстеника, Високом техничком школом из Ниша и Високом техничком школом из Чачка, и 

појашњења декана др Властимира Николића, ред. проф. да су се предходно са овом одлуком 

сагласили шефови Катедри, Наставно-научно веће, једногласно и без дискусија је усвојило Одлуку 

о упису кандидата са дипломом струковне/више школе на основне академске студије на 

Машинском факултету у Нишу.  

 

 

ТАЧКА ПЕТ 

 

 Образложење ове тачке дневног реда дао је члан Комисије др Драган Милчић, ванр. проф..  

 Након дискусије у којој су учествовали: др Божидар Богдановић, ред. проф., др Драган 

Милчић, ванр. проф. и др Властимир Николић, ред. проф., чланови Наставно-научног већа 

једногласно су усвојили тему докторске дисертације мр Милоша Милованчевића, дипл. маш. инж., 

истраживача сарадника, под називом: ''Избор оптималне конфигурације вибродијагностичког 

система заснованог на PIC технологији'' и за ментора именовали др Александра Вега, редовног 

професора Машинског факултета у Београду. 



 

ТАЧКА ШЕСТ 

 У уводном излагању декан др Властимир Николић, ред. проф. упознао је чланове Већа са 

Захтевом Високе железничке школе струковних студија из Београда и Високе техничке школе 

струковних студија из Трстеника. Уједно је потсетио чланове Већа да је Висока железничка школа 

из Београда већ упутила захтев за ангажовањем у настави др Душана Милованчевића, ред. проф. 

који је у међувремену одустао, и да се сада тражи сагласност за ангажовањем у настави др 

Предрага Рајковића, ред. проф..  

 Како дискусије није било, једногласно је дата сагласност за ангажовање др Предрага 

Рајкоивћа, ред. проф. на Високој железничкој школи струковних студија из Београда из предмета: 

''Математика'' у школској 2009/2010. години, уз напомену декана др Властимира Николића, ред. 

проф., да је за наредну годину потребан потписан уговор о међусобној сарадњи између 

Универзитета у Нишу и Високих техничких школа које траже ангажовање наставника. 

 На захтев Високе техничке школе из Трстеника, након дискусије у којој су учествовали: др 

Предраг Козић, ред. проф., др Властимир Николић, ред. проф. и др Драгољуб Живковић, ред. 

проф., већином гласова (са једним против и једним уздржаним гласом), Веће је дало сагласност за 

ангажовањем др Мирослава Радовановића, ред. проф. за предмет: ''Реинжињеринг техничких 

система'' у школској 2009/2010. години, у виду допунског рада (до 1/3 пуног радног времена) са по 

два часа предавања седмично. 

 

ТЕКУЋА ПИТАЊА 

 Под текућим питањима, након дискусије у којој су учествовали: др Предраг Козић, ред. 

проф. и др Властимир Николић, ред. проф., продекан за научно-истраживачки рад др Ненад Т. 

Павловић, ванр. проф. информисао је чланове Већа о уплати Министарства за науку и технолошки 

развој за пројекте за септембар месец.  

 Декан др Властимир Николић, ред. проф. заказао је наредну седницу за следећу недељу 

након чега је III седница  Наставно-научног већа завршена у 14:40 часова.  

 

 

 ЗАПИСНИЧАР 

Душанка Николић, грађ.инж.                                                 

НАСТАВНО НАУЧНО ВЕЋЕ 

         ПРЕДСЕДНИК 

 

 

 

       Проф. др Властимир Николић 

 

 

 

 

 

 

 


